
 

 

 
 

 

       

  

 

 

        
           

         
       

 
    

    
       

        
      

       
        

 
    

       
        

     
    

     
 

    
 

         
    

 
  

 
 

  

[SKRIV HÄR] 

Fråga till Tom Silverklo (C) Hälso och Sjukvårdsnämndens ordförande 

vid fullmäktige 20210622-23 

I ortopedklinikens tertialrapport för april månad framkommer att regionen för 
närvarande inte kan garantera en patientsäker vård vid ortopedkliniken. Jag kan ej 
heller se att lämpliga åtgärder vidtagits från ansvarigt politiskt håll, sedan 
rapporten blev känd, för att avhjälpa den allvarliga situation som uppkommit. 

Citat från sidan 2 
"På grund av sjuksköterskebristen inom slutenvården och den därpå följande 
vårdplatsbristen så klarar vi i nuläget inte av att leverera en patientsäker vård för 
flera av våra patienter. Bristen på vårdplatser innebär att vi inte ens kan garantera 
operationer för våra svårast sjuka och drabbade patienter vilket framkommer i vår 
avvikelsehantering. Dessa patienter har i nuläget inte någon möjlighet att få vård 
på annan ort pga. sin samsjuklighet och pandemins effekter på övriga regioner" 

Citat från sidan 3 
"På grund av sjuksköterskebrist på ortopedavdelningen så har vi dragit ner antalet 
vårdplatser till 21 (jmf ordinarie ca 40) från och med v10. Detta innebär att vi inte 
längre kan säkerställa några vårdplatser för det elektiva inneliggande flödet. 
Därmed kan vi inte heller upprätthålla patientsäkerheten utan flera patienter 
riskerar bestående men medan de väntar på sin operation" 

Min fråga till dig Tom Silverklo är: 

- Hur kan du som ytterst ansvarig politiker tillåta att en regiondriven 
sjukvårdsverksamhet ej klarar att bedriva en patientsäker vård? 

Östersund 2021-06-17 

Lars-Erik Olofsson (KD) 



 

 

 
 
 
 
 

 

[SKRIV HÄR] 


